

6D5N

Amazing TAIWAN 台湾

台北/台中/南投+ 六福村主题乐园(新春团)

TAIPEI/TAICHUNG/NANTOU/
LEOFOO VILLAGE THEME PARK (NEW YEAR TOUR)

Tour Code: WLY-4



Taiwan
台湾



Leofoo Village Theme Park
六福村主题游乐园



Pier 5 Container Market
Pier 5 货柜市集



Yangmingshan National Park
阳明山国家公园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Beitou Thermal Valley
北投地热谷



National Revolutionary Martyrs' Shrine
忠烈祠



Sun Moon Lake
日月潭



Audit Village
审计新村



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐/+-)

- ☑ 入住酒店

第二天 南投 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑ 日月潭风景区(含游湖)
- ☑ 向山游客服务中心
- ☑ 逢甲夜市

第三天 台中 🚌 新竹 🚌 台北 (早/-/-)

- ☑ 审计新村
- ☑ 六福村主题游乐园(包含门票)
- ☑ 西门町

第四天 台北 (早/午/-)

- ☑ 忠烈祠
- ☑ 迪化街商圈
- ☑ 霞海城隍庙
- ☑ 永乐市场
- ☑ Pier 5 货柜市集
- ☑ 宁夏夜市

第五天 台北 (早/午/晚)

- ☑ 阳明山国家公园
- ☑ 北投地热谷
- ☑ 北投梅庭
- ☑ 北投图书馆(外观拍照)

第六天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动



✓ 5早餐/3午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 邵族风味餐
- ★ 打狗霸1972小火锅
- ★ 台式料理
- ★ 海霸王新春团圆宴

购物站

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 珍珠养殖中心
- ✓ 茶艺馆
- ✓ 伴手礼专卖店
- ✓ 貔貅展示中心

观光景点:

南投

- ◆ 日月潭风景区(含游湖) - 是全台最大的淡水湖泊,日月潭是以拉鲁岛为界,东、西两侧因形似「日轮」和「月钩」因而得名,百年来享有台湾八景的美誉。

台中

- ◆ 审计新村 - 汇集了许多特色美食、咖啡厅,偶尔还有市集举办,每到假日总是吸引了不少人前往,每隔一段时间来审计新村,都可以发现新亮点。

新竹

- ◆ 六福村主题游乐园 - 六福村位于台湾新竹关西,是亚洲第一座结合生态动物园与30多项大型游乐设施的主题游乐园。目前游乐园内共分为五大主题区域,分别是「中央魔术喷泉」、「美国大西部」、「南太平洋」、「阿拉伯皇宫」和「非洲部落」(野生动物园)。

台北

- ◆ 阳明山国家公园 - 因火山活动造成的锥状与钟状火山体、火口湖、硫气孔、地热与温泉,具有研究及娱乐价值,受季风影响,植物相兼具高草原、矮草原、阔叶树林、亚热带雨林与水生植物群落,孕育台湾水韭、大屯杜鹃、蝴蝶与鸟类,阳明山公园栽植的樱花及杜鹃,使本区成为台北近郊最吸引人的赏花场所。
- ◆ 迪化街商圈 - 从朴实的闽南式店铺繁复华丽的巴洛克式装饰,形成了今天的主要面貌。光复后「迪化街」持续作南北货、中药和布匹批发商集中地,而且从清末至今,都是「大稻埕商圈」的核心,一直保持旧日的风貌和活跃的商业活动是台北市现存最完整也最具历史意义的老街。
- ◆ Pier 5 货柜市集 - 伴着晚风、夕阳、河景日落时的大稻埕码头,精彩又浪漫也是许多摄影人必拍美景的口袋名单之一而现在,全新进驻的货柜市集、餐车让这里成为最棒的傍晚好去处。风格迥异的各式摊位、餐车除了能买到各种美食、饮料外,货柜上的小天台、摊位的外墙、河畔每一处更能拍下迷人无比的打卡美照。
- ◆ 北投地热谷 - 终年弥漫着硫磺烟雾,让人联想到恐怖的地狱,所以又被称为「地狱谷」或「鬼湖」。这里的温泉是大屯山火山群内水温最高的温泉,硫磺烟雾弥漫的景色,如梦似幻,有如仙境一般,是日据时代台湾八景十二胜之一。
- ◆ 北投梅庭 - 日式风情古迪梅庭是台湾首座纪念中国近代书法家于右任先生的场馆,一处环境幽雅、安静朴实的木造民宅建筑,也被台北市政府评定为市定历史建筑。



酒店住宿(5晚)

- ✓ 桃园-蜜月世纪大饭店或薇缇花园或同级 x1晚
- ✓ 台中-香富大饭店/星漾商旅/成旅晶赞饭店或同级 x1晚
- ✓ 台北-西门町PAPA WHALE酒店或台糖会馆或同级 x3晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



Ximending
西门町



Xiahai City God Temple
霞海城隍庙



Dihua Street
迪化街商圈



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB/-/-)

- ☑ Check In Hotel

D2 NANTOU 🚗 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake (Boat Ride)
- ☑ Xiangshan Visitor Center
- ☑ Feng Chia Night Market

D3 TAICHUNG 🚗 HSINCHU 🚗 TAIPEI

(B/-/-)

- ☑ Audit Village
- ☑ Leofoo Village Theme Park
(Include Entrance Ticket)
- ☑ Xi Men Ding

D4 TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ National Revolutionary Martyrs' Shrine
- ☑ Dihua Street
- ☑ Xiahai City God Temple
- ☑ Yongle Market
- ☑ Pier 5 Container Market
- ☑ Ningxia Night Market

D5 TAIPEI

(B/L/D)

- ☑ Yangmingshan National Park
- ☑ Beitou Thermal Valley
- ☑ Plum Garden Beitou
- ☑ Public Library Beitou Branch (Photo Stop)

D6 TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

- ☑ Free & Easy

TOURIST ATTRACTIONS:

NANTOU

- ◆ **Sun Moon Lake (Boat Ride)** - Taiwan's largest freshwater lake, located in a basin surrounded by peaks. Its beauty has given rise to such names as "Pearls in the Mountains", "Honeymoon, Lake" and "Lovers Lake". It has also been called the "Heart of Taiwan", not for romantic reasons, but for its role as a major hydropower generator.

TAICHUNG

- ◆ **Audit Village** - There are many specialties, cafes and occasional market bazaar. Over the holiday, it always attracted a lot of people and would discover new highlights every time you visit the village.

HSINCHU

- ◆ **Leofoo Village Theme Park** - Leofoo Village is located in Guanxi, Hsinchu, Taiwan. It is the first theme amusement park in Asia that combines ecological animals and more than 30 large-scale amusement facilities. The amusement park is divided into **FIVE** themed areas, namely "Central Magic Fountain", "American Great Western", "South Pacific Ocean", "Arabian Palace", and "African Tribes" (Wild Life Kingdom).

TAIPEI

- ◆ **Yangmingshan National Park** - The conical and bell-shaped volcanoes, crater lakes, sulphur pores, geothermal heat and hot springs caused by volcanic activity have research and entertainment value. Due to the monsoon, the plants vary in high and short grassland, broad-leaved forest, subtropical rainforest and aquatic plants. The breeding of Taiwan Isoetes, rhododendrons, butterflies and birds, with cherry blossoms and rhododendrons planted in Yangmingshan Park, make this area an attractive flower viewing in the suburbs of Taipei.
- ◆ **Dihua Street** - From the fascinating Baroque decoration of the humble Hoklo style shop, it forms the main feature today. After the recovery, Dihua Street continued to be the center of wholesalers of North and South goods, Chinese medicine and cloth. And since the end of Qing Dynasty, it is the core of the "Da Dao Commercial District" with maintained of ancient style but active commercial activities make it the most historic old street in the city.
- ◆ **Pier 5 Container Market** - With the wonderful and romantic evening wind, sunset, and river view at the Dadaocheng dock, many photographers favour this place. Now, the new container market and dining car make it the best evening spot. In addition to the unique stalls with foods and beverages, the container shelves, the booth outer wall, and every place on the river could snap a nice photo.
- ◆ **Beitou Thermal Valley** - It is filled with sulphur vapor all year round, reminiscent of the hell, so it's known as "Hell Valley" or "Ghost Lake." The smog scenery is dreamlike with highest hot spring temperature among the Tatan Volcano Group and one of the 8 scenic spots in Taiwan during the Japanese occupied era.
- ◆ **Plum Garden Beitou** - The quiet, and simple wooden Japanese-style Plum Garden is the first venue in Taiwan to commemorate the modern Chinese calligrapher, Yu Youren. It is also rated as a heritage site by the Taipei City Government.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Well Garden Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taichung Golden Pacific Hotel or Stay Hotel or Park City Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taipei PAPA WHALE Hotel or Taisugar Hotel Taipei or similar class x3 Nights

SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Tea House
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Souvenir Shop



- ✓ 5 Breakfast / 3 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Thao's Aboriginal Meal
- ★ Takao 1972 Hot Pot
- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Hai Pa Wang Reunion Cuisine

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北) 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C - 24°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C - 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	 JX726		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: